
 
 

Dagsorden for bestyrelsesmøde 
Onsdag den 6. november 2024, kl. 19:30 

Tårnet - Seminariet 
 

Afbud: Asbjørn Mols Nørgaard  

 

• Godkendelse af referat fra 7. oktober 2024 

Godkendt uden kommentarer 

 

• Siden sidst 

• Broen i Hansted Skov 

• Oprydning og bortskaffelse af resterne af den gamle bro 

Afventer bedre vejr til foråret 

• Aftale med lodsejere 

Afventer digital tinglysning. Den aftalte skiltning opsættes til foråret, herunder skiltning om 

forbud mod bål. 

• SAMBY-møde 

Intet at føre til referat. 

 

• Økonomi 

• Status på lokalrådets økonomi efter betaling af den nye bro 

Vi har kr. 39.300,- på kontoen. Hertil kommer støtte fra SAMBY på ca. kr. 20.000,- 

Udestående er fortsat salær til advokat samt betaling for tinglysning. 

• Status på medlemstallet i 2024 

31 betalende husstande i 2024 

 

• Forslag til lokalplan for Gedved Øst 

• Skal lokalrådet indsende et høringssvar? 

Lokalrådet forbereder og indsender et høringssvar. 

 

Forslag til tekst: 

Gedved Lokalråd fastholder sit krav om en gennemarbejdet og effektueret plan for trafikafvikling 

ifm. udbygningen af Gedved Øst. Konkret betyder det, at: 

• Vi ønsker den nødvendige udbygning af Lykkebjergvej gennemført inden udbygning af 

området. Behovet for denne udbygning er fastslået af kommunen i kommuneplanen. 

• Den foreslåede vejføring mellem Skovvej og Lykkebjergvej bør forberedes til fremtidigt 

behov for en omfartsvej Øst om byen. Derfor bør vejføring kobles på Skovvej længere mod 

Øst end foreslået. 

 

Størrelse og placering af den ”grønne kile” kan forbedres markant for borgerne. Fremfor at den er 

placeret i øst-vestlig retning længst mod øst på området, forslår Gedved Lokalråd, at den grønne 

kile placeres i nord-syd retning mellem den nuværende bebyggelse og de kommende udstykninger. 

(I lighed med den grønne kile mellem Præstehøj og Mårhøj/Brøndager). Denne placering af den 



 
 

grønne kile (med tilhørende stisystem) vil bidrage til at forbinde rekreative områder i Gedved med 

bikebanen samt stien ind i Hansted Skov og byens nye bro over Hansted Å. 

Den grønne kile bør være min 50m i bredde. 

For at give bedre rum til den grønne kile foreslås, at vejføring i delområde 1 flyttes fra den vestlige 

side af området til den østlige - mellem bebyggelse og foreslået vandbassin. 

 

• Infomøde vedr. VE initiativer 

• Vi arbejder med en dato for borgermødet, der hedder onsdag d. 26/2 - 2025 

• Programmet tænkes at bestå af 4 indlæg af ca. 20 min hver 

- Fremtidens energiteknologi – Christian undersøger evt. indlægsholder.  

- Naturfredning og naturværdier ifm. Ejer Bavnehøj – Ole kontakter Danmarks 

Naturfredningsforening. 

- Hvad er på tegnebrættet i Horsens med relevans for Gedved? Og hvordan ser 

beslutningsprocessen ud? Niels Arne undersøger, hvem der er formand for det relevante 

udvalg i kommunen. 

- Dannelse af en forening / arbejdsgruppe knyttet til lokalrådet. 

Mødeleder: Niels Arne spørger Ole Have  

 

• Samarbejde med Gedved Idrætsforening 

• Martin Kopp inviteres til mødet i januar 

 

• Eventuelt 

• Vi mødes næste gang onsdag den 4/12 

o Høringssvar vedr. nyt industriområde 

o Planlægning af borgermøde i februar 

• Julebelysning 

o Asbjørn kontakter gruppen samt koordinerer med evt. arrangement med Gedved 

Gymnastikforening 

▪ Periode for julebelysning foreslås at være fra 24/11 eller 1. søndag i advent til Hellig Tre 

Konger 

• Kontakt til kommunen vedr. borgermøder omkring mobilitetsplanen. Christian kontakter. 

 

 

 

Referent: Christian 
 
 
 
 
 

Næste møde: 4. december 2025 
 


